## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 銀獎 Silver Award

中小企界別 — 服務業 SMEs – Servicina Industry



## 膳心連基金有限公司

Foodlink Foundation Limited

膳心連基金有限公司致力減少食物浪費及 消除飢困。透過拯救尚可食用的剩餘食物、 舉辦教育活動及環保工作坊、回收酒店 用品等,積極鼓勵公眾關注浪費食物的 情況,建立珍惜資源的好習慣,並減輕堆 填區負擔。

Foodlink Foundation Limited (Foodlink) is dedicated to reducing food wastage and fighting against hunger. By rescuing edible surplus food, organising educational activities / workshops and recycling hotel amenities etc., Foodlink proactively encourages the public to be concerned about food wastage, build a good habit of conserving resources and alleviate the burden to landfill.



使用歐盟五及六期排放標準的車輛,以及規劃行車的路線,以減低運送食物所消耗的燃料。

Using vehicles with Euro V and VI emission standards and adopting route planning for delivery of food to minimise fuel consumption.



由酒店回收個人護理用品及舉辦工作坊,將護理用品注入重用的膠水樽,再轉贈給弱勢社群人士。 Recycling amenities from hotels and organising workshops to refill the amenities into used water bottles for redistribution to the underprivileged.



率先推行「電子月餅」計劃,鼓勵以電子方式傳送 心意・取代購買實體月餅,從而避免產生大量剩食。

Launching a pioneer "E-mooncakes Programme" to encourage people to send e-mooncakes instead of buying physical ones to avoid excessive food wastage.